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Protokoll för styrelsemöte med Hallands Naturskyddsförening, 18/9 2023 
Dag: måndag 18/9 kl 19.00-20.30. Digitalt. 
Närvarande: Kerstin Seger, Eva Anani, Anders Tullander, Bo Hansson, Agneta Dannberg 
 
1. Mötes öppnas och dagordningen gicks igenom och godkännes 
 
2. Till mötessekreterare valdes Agneta Dannberg 
 
3. Föregående protokoll från 2/9 gicks igenom av ordförande. Kerstin skickar bilder från detta 

tillfälle till Anders så att han kan lägga in dem. 
 
4. Hallands Natur 2024; ordförande Anders tar kontakt med Anders Wirdheim.  

 
5. Information om Varbergskretsen, de har en medlem som i Naturkontakts forum har agerat. 

Det blev kommentarer på det medlemmen skrev i Naturkontakt. Anders har varit i kontakt 
med Riks som såg till att avsluta tråden. 

 
6. Rapporter från aktiviteter. Inga rapporter. 

 
7. Ekonomi 

Arkiv Halland Det kostar 100kr /år att använda arkiv Halland samt 300kr per löpmeter. Varje 
krets får själva ta beslut om de vill använda arkivet. Det som är viktigt att förvara är protokoll 
och bokföring. De tar inte emot några digitala medier utan allt skall vara på papper. 
Skogsnätverk Väst har fått 50.000 kr i projektbidrag för hösten 2023, till webbinarier och 
signalartskurs. 
Kostnader för motionsverkstad i Uppsala i januari. Bo och Anders deltog. Allt bekostades av 
LUFO utom resan för person nummer 2. 
Vi är med och söker projektpengar för Regional handlingsplan för södra Sveriges skogar (etapp 
1) För att ta fram hur vi skall jobba för att få mer skyddad och restaurerad skog. Kalmar län 
ansvarar för detta. 
Det finns 74.832 kr på kontot. Det har kommit in 7.900 på swish och 59.090 i återbäring. Vi 
pratade om att ha pengarna på ett sparkonto av något slag för att få lite ränta på pengarna.   

 
8. Info från regionalt kansli Väst.  

Vi har anställt en ny VU, Elin Winberg från 1/9, Maja jobbar 100% och Sebastian 50% för att 
kunna vara föräldraledig. Glöm inte att anmäla er senast 10/9 till Kretskonferens ”Rent vatten” 
30/9-1/10 Helsjön, Horred https://vast.naturskyddsforeningen.se/  I nuläget är det 7 personer 
från Hallandskretsen anmälda till konferensen i Helsjön. 

 
9. Info från kretsarna; Kungsbacka har haft slåtter 3/8 med 6 deltagare och svampexkursion. 9-10 

oktober flera aktiviteter på Naturrum Fjäråsbräcka. 
Den 16/8 hade södra Hallands kretsen träff på Mästocka ljunghed med 20 deltagare. 
Falkenbergs naturskyddsförening håller på att lämna in synpunkter på byggnationen på Skrea 
Lyckan där fina naturvärden går förlorade om byggnationen blir av. Det kommer att anordnas en 
vandring vid Morups tånge på lördag 31/9 och en svamputflykt den 1/10.  
Hyltekretsen har haft guidade vandringar med Länsstyrelsen och planerar en svampdagr den 
7/10 där Postkodlotteriet bidragit med pengar. Det blir en skogsdag den 11/11. 
I Halmstadskretsen har det letats insekter på Björkelund den 23/7 och 19/8 var det 
lieslipningskurs samt 23/8 slåtter på Björkelund då 30 personer deltog. Det har anordnats 
svampexkursion på Björkelund 3/9 med 30 deltagare och om vattendrag den 9/9 med 16 
deltagare. I november anordnas det grönt pyssel på Björkelund. 
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10. Rapporteter från deltagande i externa organisationer 

Regional klövviltsförvalting, Anders Tullander (nuvarande förslag bifogas) Det hålls ett möte den 
20/9 där texten ska justeras. Styrelsemedlemmarna uppmanas att ta del av det som skrivits.   
Bo berättade att Havsnätverket har haft ett rikshavsnätverksmöte på Solstickan i Mellbystrand. 
Det var 16 deltagare. Det var föreläsare som föreläste om havet bl a Bosse Gustavsson, Lns, 
Peter Göransson och Mia Svedäng riks. Det har också varit en utflykt till Tångallmänningen för 
att se över den och eventuellt röja bort invasiva arter som vresros. En privatperson har donerat 
300.000 till att sköta strandheden. Länsstyrelsen kommer eventuellt också att donera 400.000 
till skötsel av Strandheden.  
Riksskogsnätverket har haft möte i Tanum 16-17/9. Anders deltog tillsammans med ca 30 andra. 
Kattegatts havsvattenråd har möte i Kungsbacka 27/10. 

 
11. Fastigheter 

En enskild fastighetsägare har satt upp utebelysning utanför sin tomt på vår skogsfastighet i 
Steninge, Hulabäck 2:41. Stefan har dokumenterat och Isak talade med fastighetsägaren i våras. 
Belysningen fanns kvar 2/9.Vi kontaktar Isak om hur det går med detta ärende. Tar inte 
fastighetsägaren bort belysningen kommer vi att behöva vidta åtgärder. 
Vägföreningen i Stensjö önskar bygga vändplan på Platåvägen och gå in på vår fastighet Stensjö 
1:31 med ca 5m. Då marken är reservat har de kontaktat Länsstyrelsen. Då vi var på plats den 
2/9 noterar vi inga höga naturvärden. 
Vi äger också Stensjö 1:33 och 1:77, Hulabäck 2:51 och 2:60 med ljunghed och strandskog. 
Nytt arrendeavtal med djurhållare på Björsåkra – Bölinge är klart, via Länsstyrelsen. 

Björkelund: Skogsstyrelsen har reviderat Hyggesfrittförsöket idag, se bifogad fil.  

Styrelsen beslutar att Skogsstyrelsen kan planera för kommande kompletterande avverkningar 
för att genomföras 2024 – 2025.  

Bölinge – Björsåkra årsmöte i vägsamfällighets föreningen, Föreningen tar över vägen helt nu, I 
reservatet har det röjts en del, bränning har inte skett under 2023. Svårt ekonomiskt läge för 
reservatet, betet fungerar bra. 

Råmebo: Länsstyrelsen har röjt under bokarna under maj – juni i år ser bra ut. 
 
12. Skall vi anordna en träff i Halland för att lära känna våra medlemmar bättre? Karl-Axel Reimer 

har erbjudit sig att komma och berätta om politisk påverkan. Styrelsen ansåg att det är bäst att 
anordna träffen i mars då det behövs lite framförhållning. Styrelsen föreslog en helgdag till 
detta. Lokal skulle kunna vara ABF i Falkenberg 
 

13. Uppdateringar på hemsidan kommer att göras. 
 

14. Länsordförandekonferensen 21-22/10, Anders och Tommy anmälde intresse och åker 
eventuellt. 
 

15. Nästa möte, digitalt den 23/10 -23 klockan 19.00. då behöver vi tänka kring Hallands natur. 
 
 
16. Övrigt. Bo kommer att gå kursen, Inkluderande ledarskap som riks anordnar. 

 
 
……………………………………………………………  ………………………………………………………………… 
Agneta Dannberg   Anders Tullander 


